
Volendam 8 februari 2024 
  
Geachte Gedeputeerde Staten Provincie Utrecht, 
  
Naar aanleiding van mijn onderzoek over de werkwijze van BIJ12, is gebleken, dat 
taxateurs die niet zijn opgeleid volgens de juiste protocollen en richtlijnen, door 
Attema Footprint, op pad zijn gestuurd voor het afhandelen van schade aan 
landbouwhuisdieren. BIJ12 was van deze werkwijze op de hoogte. Zie mijn 
eerdere brief van 22 januari 2024 aan u. 
  
Aangezien niet alleen Attema Footprint per 1 november 2023 begonnen is als 
opdrachtnemer voor BIJ12, maar ook Overheul Agro BV., dat schade aan grasland, 
fruit en overige gewassen taxeert voor BIJ12, vroeg ik mij af of Overheul Agro BV. 
wél volgens de juiste en afgesproken protocollen en richtlijnen te werk gaat. 
Daarom heb ik op 24 januari 2024 een oproep geplaatst op mijn Facebookpagina 
en X, dat ik graag in contact wilde komen met boeren, die ervaring hebben met 
Overheul Agro BV. en BIJ12. Nou dat heb ik geweten. Honderden kilometers heb ik 
in de auto gezeten de afgelopen 2 weken richting Limburg, Zeeland, Overijssel en 
Noord-Brabant om vervolgens met stijgende verbazing, de verhalen van boeren 
aan te horen over de werkwijze van BIJ12 en Overheul Agro BV. Dat BIJ12 het niet 
zo nauw neemt met de afgesproken protocollen en richtlijnen, zoals beschreven in 
de aanbestedingsdocumenten blijkt al uit mijn eerdere onderzoek, maar waar ik 
nu achtergekomen ben in mijn onderzoek is toch een overtreffende trap. 
  
In de bijlage heb ik de raamovereenkomst van dienstverlening betreffende 
taxatiediensten faunaschade BIJ12, de Nota van Inlichtingen en het Programma 
van Eisen toegevoegd. Ik heb voor u de belangrijkste zaken met roze gearceerd. 
  
Uit in de door mij ingewonnen informatie blijkt, dat er op 4 november 2023 een e-
mailbericht is verstuurd door Overheul Agro BV. aan alle (potentiële) taxateurs, 
om ze uit te nodigen voor een vergadering op 14 december 2023 bij Dorhout Mees 
in Biddinghuizen. Tijdens deze vergadering bestaat het programma uit, de 
uitreiking van de iPads, de uitleg van de taxatie-app en het bespreken van de 
richtlijnen van gras en fruit taxaties. Verder staat er ook nog in dat e-mailbericht 
dat BIJ12 aanwezig zal zijn om eventuele vragen over richtlijnen en protocollen te 
kunnen beantwoorden. Sollicitatieformulieren moeten zelfs nog ingevuld, 
ondertekend en opgestuurd worden. De overeenkomst tot opdracht, tussen 
Overheul Agro BV. en de beoogde taxateurs, sturen wij ter inzage vóór de 
vergadering toe zodat die dan ondertekend kan worden, schrijven de heren 
Overheul in de email.  
  

1. Kan Gedeputeerde Staten Provincie Utrecht aangeven op welke datum de 
opdracht tot aanbesteding van faunaschade aan Overheul Agro BV. gegund 
is? 

2. Kunt u mij vertellen of BIJ12 op de uitnodiging van Overheul Agro BV. is 
ingegaan om aanwezig te zijn bij de vergadering op 14 december 2023 bij 
Dorhout Mees in Biddinghuizen? 

3. Waarom heeft BIJ12 een overeenkomst afgesloten, ingaande op 1 november 
2023 met het bedrijf Overheul Agro BV. , waar de taxateurs blijkbaar nog 



niet contractueel zijn vastgelegd door Overheul Agro BV. op 4 november 
2023? 

4. Is Gedeputeerde Staten Provincie Utrecht het met mij eens dat het gestelde 
in vraag 2 strijdig is met de punten 1.3, 1.6 en 6.1 van de 
raamovereenkomst?  

5. Vindt Gedeputeerde Staten Provincie Utrecht het wenselijk dat Overheul 
Agro BV. zijn taxateurs team blijkbaar nog niet volledig heeft opgeleid voor 
14 december 2023, terwijl de opdrachten voor het eerst vanaf 1 november 
2023 door BIJ12 aan Overheul Agro BV. kunnen worden opgedragen? Zie 
bijlage raamovereenkomst punt 1.3 en 2.3. 

6. Zo nee, is Gedeputeerde Staten Provincie Utrecht hiervan op de hoogte 
gesteld door BIJ12?  

7. Kunt u mij uitleggen hoe Overheul Agro BV. kan voldoen aan de gestelde eis 
punt 12 uit het Programma van Eisen, waarin staat dat uiterlijk op 1 
november 2023 alle door Overheul Agro BV. in te zetten taxateurs voor de 
uitvoering van deze overeenkomst beschikken over een registratie als 
taxateur bij het VRT/ NIVRE, terwijl er blijkbaar op 4 november 2023 nog 
geen taxateurs contractueel zijn vastgelegd door Overheul Agro BV. ?  

8. Beschikt Overheul Agro BV. over voldoende bij het VRT/ NIVRE 
geregistreerde taxateurs om te kunnen voldoen aan de eis die is gesteld in 
de Nota van Inlichtingen punt 20? 

9. Wanneer BIJ12 zich voor de aanbesteding van faunaschade goed had 
verdiept in de praktische uitvoering van deze taxaties, had BIJ12 kunnen 
inschatten hoeveel taxateurs operationeel nodig zijn op 1 november 2023 
om de opdracht faunaschade vanuit BIJ12 af te handelen. Bent u het met mij 
eens dat BIJ12 zich onvoldoende verdiept heeft in de praktische uitvoering 
van faunaschade? 

10. Waarom is BIJ12 niet doorgegaan met het vorige taxatiebureau, totdat het 
bedrijf Overheul Agro BV. volledig kan voldoen aan de geldende protocollen 
en richtlijnen? 

  
Tijdens mijn onderzoek bleek ook dat boeren een aanvraag tegemoetkoming 
faunaschade hebben ingediend na 1 november 2023, maar er pas weken later 
contact opgenomen werd door een taxateur van Overheul Agro BV. Sommige 
boeren hebben eerst nog contact gezocht met BIJ12 om te vragen of hun aanvraag 
wel goed door was gekomen bij BIJ12, omdat er geen reactie kwam op hun 
aanvraag. 
 
11. Bent u het met mij eens dat bovenstaande strijdig is met punt 4a uit het 
Programma van Eisen, waarin staat dat een initieel bedrijfsbezoek plaatsvindt 
binnen zeven werkdagen, nadat de opdracht door BIJ12 is gegeven? 
 
12. Heeft Overheul Agro BV. voor de grasland taxaties vanaf 1 november 2023 
voldoende inzetbare taxateurs onder contract, inclusief de minimaal gestelde 
40% VRT/ NIVRE geregistreerde taxateurs, om te kunnen voldoen aan punt 1.3 
van de raamovereenkomst?  
 





 

 



 
 
Bijlage: 
Nota van Inlichtingen van BIJ12. 
Zie punt 20. 

 

 
 
Bijlage: Programma van Eisen van BIJ12. Zie nummers 4a en 12.  



 

 



 
 
 




